
Op 15 november jongstleden hebben de leden Kwint en Lacin (beiden SP) van uw 
Kamer schriftelijke vragen gesteld over het bericht dat de lucht op 
achterstandsscholen vuiler is (2019Z22243).

Op 18 november jongstleden heeft het lid Van Raan (PvdD) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over het integraal verwerken van klimaatlessen in het 
Italiaanse onderwijs (2019Z22342).

Op 20 november jongstleden heeft het lid Kuzu (DENK) van uw Kamer schriftelijke 
vragen gesteld over achterstandsscholen die zich bevinden in fijnstofgebieden 
(2019Z22619).
 
Op 25 november jongstleden heeft het lid Van den Hul (PvdA) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over het slechter presteren van kinderen als gevolg 
van het lerarentekort (2019Z23123).

Op 28 november jongstleden heeft het lid Van den Hul (PvdA) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over de 5 daagse sluiting van zestien basisscholen als 
gevolg van het lerarentekort (2019Z23498).

Op 6 december jongstleden heeft het lid Bisschop (SGP) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over het bericht De Stagiar is vogelvrij (2019Z24416).

Op 9 december jongstleden heeft het lid Kwint (SP) van uw Kamer schriftelijke 
vragen gesteld over de overstap van de voormalige voorzitter van het 
Commissariaat van de Media als lobbyist naar Netflix (2019Z24531).

Op 10 december jongstleden hebben de leden Van der Molen, Von Martels (beiden
CDA) en Van der Graaf (ChristenUnie) van uw Kamer schriftelijke vragen gesteld 
over een onkostenvergoeding van vrijwilligers bij het Songfestival (2019Z24673).

Op 12 december jongstleden hebben de leden Van den Hul en Gijs van Dijk 
(beiden PvdA) van uw Kamer schriftelijke vragen gesteld over de stevige impact 
van armoede op leerlingen in het basisonderwijs (2019Z25016).

Op 13 december jongstleden heeft het lid Heerema (VVD) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over het bericht ‘Bijna honderd miljoen gaat in 25 jaar 
naar vernieuwing Tilburgse middelbare scholen’ (2019Z25153).

Op 13 december jongstleden heeft het lid Van den Hul (PvdA) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over mogelijke inzet van derdejaars pabo-studenten 
als zzp’er (2019Z25161).
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Op 13 december jongstleden hebben de leden Sneller en Verhoeven (beiden D66) 
van uw Kamer schriftelijke vragen gesteld over het bericht dat DPG Media 
uitgeverij Sanoma overneemt (2019Z25155).

Op 16 december jongstleden hebben de leden Kwint (SP), Westerveld (GroenLinks)
en Van de Hul (PvdA) van uw Kamer schriftelijke vragen gesteld over het bericht 
dat dertig leerlingen uit het speciaal basisonderwijs noodgedwongen 
ondergebracht worden bij reguliere basisscholen (2019Z25315).

Op 19 december jongstleden heeft het lid Heerema (VVD) van uw Kamer 
schriftelijke vragen gesteld over het bericht ‘Islamitisch onderwijs groeit: aantal 
leerlingen in tien jaar tijd met 60 procent toegenomen’ (2019Z25841).

Tot mijn spijt is zorgvuldige beantwoording binnen de gestelde termijn niet 
mogelijk. Ik zal de vragen zo snel mogelijk, maar in ieder geval in januari 
beantwoorden.

de minister van Basis- en Voortgezet Onderwijs en Media,

Arie Slob

Pagina 2 van 2

Onze referentie
17909429


